
Medborgarförslag ny skola vid redan befintligt upptagningsområde 2017-04-20

Befolkningstillväxten i kommunen är god och ser ut att öka framöver. Bollebygds nya grundskola F-6
är klar men redan överfull.

Enligt översiktplanen som antogs 2002 och som sedan fördjupades 2004 sades det att ny skola skulle
byggas bredvid Gaddenskolan. Placeringen skulle bli naturlig i den bebyggelse som då fanns och som
planerades utökas.

2014 antogs en utvecklingsplan som mer pekade på koncentrerad bebyggelse mot det tänkta
stationsområdet. Skolor var nu tänkt att placeras här.

Den tänkta byggnationen i väster gissar jag kan dra ut på tiden. Tyftet, Bergadalspark har tagit tid och
är fortfarande inte klara trots att de fanns med i 2002 års översiktsplan. Att invänta ny översiktplan
som kommer 2019 känns väldigt passivt, behovet finns nu.

En placering på Gaddens mark skapar närhet till förskolan i Erikstorp och dess naturliga
upptagningsområde. Detta skulle göra att Kommunen ökar sin skolkapacitet med ca 300 platser.
Gaddenskolan har nyligen investerat i en modern gymnastiksal vilket gör att någon sådan inte
behöver planeras för eller uppföras.

Byggnaden och driften skulle kunna skötas av Kommunen men driften av själva undervisningen skulle
kunna ske i Gaddens regi, fast i en större skala. Att kommunen har en bra friskola gagnar alla, jag är
övertygad om att konkurrens gör att alla försöker bli lite bättre. Gaddens existens får kommunens
skola att utvecklas och vice versa vilket är bra för kommunen.

Jag vill

Att kommunen aktualiserar översiktplanen från 2002 och undersöker om det skulle kunna vara
möjligt att bygga en likadan skola som man nu byggt fast bredvid Gadden. Att återanvända ritningar
och annat material och bygga en likadan skola bör spara pengar. Att kommunen äger fastigheten
men att Gadden sköter den pedagogiska undervisningen borde vara en win win för alla parter.
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